
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 4. februar 2020 kl. 19.00 
Afbud fra Kathe Isaksen 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 7. januar 2020 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Arbejdstilsynet har udarbejdet nye APV-tjeklister. Bente tjekker op på vores 
eksisterende og får tilrettet til de nye. Jørn tager kontakt til vores eksterne græsklipper, med henblik 
på udfærdigelse af samarbejdsaftale for 2020. Bente tilmelder grundejerforeningen til Danmarks 
Naturfredningsforenings affaldsindsamling d. 26. april 2020. Interesserede mødes kl. 10.00 ved 
SuperBrugsen. 
 
3. 
Orientering fra formanden. Der er indkøbt en ny motorsav, da den gamle var defekt. 
 
4. 
Orientering fra kasserer. Peter gennemgik kvartalsregnskab. Et par poster er ved at nå de 
budgetterede tal, men det ser i det store hele fornuftigt ud. Bestyrelsen fremkom med budgetønsker 
til kommende regnskabsår. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Ingenting. 
 
6. 
Orientering fra EDB/hjemmeside. Dato for affaldsindsamling d. 26. april 2020 og dato for 
generalforsamling d. 26. maj 2020 offentliggøres på hjemmesiden i nær fremtid. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Bente bestiller fejning af området i uge 15. Bestyrelsen 
overvejer ny brændstofleverandør. Niels undersøger markedet. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Bestyrelsen har truffet beslutning om, at Lars 
kontakter kommunen med henblik på at få lov til at opsætte p-forbudsskilte i Thorshøjparken, samt 
at indgå aftale med privat p-selskab til kontrol af overholdelse af parkeringsregler. Lars har fået 
referat af møde med kommunen vedr. asfaltering efter fjernvarmearbejdet i etape 7. Dette bliver 
rundsendt til de berørte beboere, og vi indkalder kommunen til opfølgende møde i oktober 2020. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. På baggrund af en beboerhenvendelse har Mogens tilset træerne på 
stamvejen i etape 4. Bestyrelsen har herefter besluttet, at disse træer skal fældes. Træerne er meget 
store og rodnettet ødelægger belægning mv. Da det er en omkostningstung opgave, bliver 
fældningen udført i næste regnskabsår, og plantning af nye træer i etapen udsættes til det følgende 
regnskabsår. Mogens indhenter tilbud på fældning.  
 
11. 
Eventuelt. Bestyrelsen overvejer at indhente pris på installation af luft til luft varmeforsyning i 
stedet for vores nuværende el-radiatorer i kontoret, samt indkøbe et tørreskab til vådt arbejdstøj. 
 
 
Referent: Bente Jensen 
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